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OVERZICHT TECHNISCHE VRAGEN BEGROTING 2020 INCL. ANTWOORDEN

Prog Nr. Technische vragen Reactie college PH
Fractie Franssen

n.v.t. 0 Advies griffier Begroting 2020 
Wij nemen het advies van de griffier aan en over. Gaarne 
reactie van het college over de door de griffier genoemde 
punten en onderwerpen.

Zie RIB U.19.02386 G.H.

Cittaslow
0 1 Wat zijn de kosten daarvan? In verhouding tot een mogelijk 

positief effect voor inwoners 
De gemeenteraad heeft besloten om het CittaSlow keurmerk te verkrijgen.
Voor deelname aan het internationale netwerk wordt een financiële bijdrage gevraagd ad € 
1.500,- per jaar. 
Voor deelname aan het nationale netwerk zijn de lidmaatschapskosten € 250,- per jaar. 
Deze netwerken zijn zeer waardevol als het gaat om kennisdeling, samenwerken en leren van 
elkaar. 
Ja, het positieve effect voor de inwoners is dat we als CittaSlow gemeente de kwaliteit van 
leven hoog in het vaandel hebben staan. We streven naar een duurzame omgeving, het 
behoud van het landschap, een krachtige sociale gemeenschap, meer aandacht voor 
streekproducten, tradities, eigen identiteit, cultuur en historie.

N.R.

0 2 Wat wordt er gedaan om ervoor te zorgen dat dit gedragen 
wordt door alle inwoners?

1.  Bewustwording wordt onder andere bereikt door het benoemen van ambassadeurs en het 
zichtbaar deelnemen aan de Hubertusmarkt. 
2. Daarnaast komt er het volgend jaar een filmserie uit, gefilmd door Maurice Nijsten. Onze 
gemeente wordt in beeld gebracht waarbij CittaSlow de rode draad zal zijn. Naast het 
prachtige landschap worden ook de mensen die hier wonen in beeld gebracht. In de film zal 
breed aandacht zijn voor cultuur, historie, traditie, streekproducten en gemeenschapszin.
3. Zoals ook uit de raadsconferentie naar voren kwam is het betrekken van jeugd van belang. 
Er wordt een Kinderboek uitgebracht om het CittaSlow gedachtegoed bij de volgende 
generatie onder de aandacht te brengen. 
4. En van het Heuvelland magazine, wat in 2018 voor het eerst is uitgebracht, komt in 2020 
een herdruk waarbij CittaSlow een rode draad vormt. Dit doen wij samen met de collega 
CittaSlow gemeenten Eijsden-Margraten en Vaals. 
5. Tevens wordt CittaSlow op verschillende manieren onder de aandacht gebracht door middel 
van het CittaSlow logo, (social) media posts, een pagina op de (gemeentelijke) website, 
diverse promotionele middelen (folder, banner, vlaggen, etc) en aan te sluiten/profileren bij 
bestaande evenementen.

N.R.

0 3 Hoe wordt op een objectieve wijze beslist welke 
evenementen georganiseerd worden en welke rol kan de 
gemeenteraad daarin spelen in het kader van de Cittaslow 
gedachte?

De kracht zit hem in het aansluiten bij bestaande evenementen en geen nieuwe specifieke 
Citaslow evenementen te organiseren. We willen mensen juist bewust maken van wat we al 
jaren hebben/zijn. 
Op dit moment organiseren we als gemeente alleen de Hubertusmarkt waar de CittaSlow 
gedachten bij aansluit. Ideeën vanuit de gemeenteraad zijn daarbij altijd welkom.

N.R.

Blz 18 
0 4 Wordt er een sociaal plan opgesteld voor degenen die niet 

passen in de nieuwe organisatie?
Er is een sociaal statuut met de vakbond overeengekomen dat van toepassing is op het 
organisatieontwikkelingstraject, hierin worden de rechtspositionele aspecten voor de 
medewerkers geregeld.

N.R.

Blz 19
0 5 Wordt bij de verbouwing van de Raadszaal rekening 

gehouden met het behoud van de huidige 
cultuurhistorische waarde die deze zaal voor de inwoners 
van onze gemeente heeft?

De Raadzaal zal niet worden verbouwd, er is slechts sprake van een herinrichting. Hierbij moet 
u o.a. denken aan nieuw meubilair; nieuwe vloerbekleding; audio-installatie. Al deze 
herinrichtings-elementen tasten de cultuurhistorische waarde van onze Raadzaal niet aan.
Voor de volledigheid: Vanuit de gemeenteraad is er een stuurgroep geformeerd die zich 
(mede) buigt over een sobere, doch doelmatige herinrichting van de Raadzaal. Deze 
stuurgroep is ook de opdrachtgever voor de eventuele herinrichting.

N.R.

Blz 40,41,42
5 6 Wanneer kunnen we de nieuwe nota evenementenbeleid 

tegemoet zien?
In het eerste kwartaal van 2020 zal nog een brainstormsessie met de raad worden gehouden 
om de richting van het beleid nader te bepalen. Aan de hand hiervan kan het beleid vervolgens 
worden opgesteld, dat naar verwachting in  het 2e halfjaar van 2020 ter besluitvorming 
voorgelegd wordt.

G.H.

Sport
5 7 Hoeveel inbreng hebben lokale clubs bij het lokale Het Sportakkoord zal samen met lokale clubs en andere partijen dienen te worden gesloten. G.H.
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sportbeleid? Met name dan zij die niet tot 1 van de 3 
partijen behoren die betrokken zijn  bij de 
intentieverklaring, maar wel belanghebbende zijn?

De inbreng van de lokale clubs is dan ook maximaal. Bij brief van 8 juli,( U.19.01404), bent u 
geïnformeerd over proces en uitvoering om te komen tot een Lokaal Sportakkoord. De 
intentieverklaring had tot doel om Rijksmiddelen te verkrijgen om het proces om überhaupt te 
kunnen komen tot een Lokaal Sportakkoord op te kunnen starten. Op 1 oktober j.l. heeft een 
startbijeenkomst met verenigingen plaatsgevonden.

Blz 45, 46, 47, 48
6 8 A. De zorginstellingen binnen onze gemeente vangen ook 

bijstandsgerechtigden op uit de regio en zelfs uit het 
hele land. Een aanzienlijk deel van hen komt slechts 
gedurende de looptijd van de revalidatie naar onze 
gemeente toe. Gedurende dit verblijf schrijven zij zich 
in in onze gemeente. Dit spreekt ook uit de cijfers. Er is 
dus een bewuste verschuiving van 
bijstandsgerechtigden naar onze gemeente toe. Welke 
extra financiële belasting drukt hierdoor op de uitputting 
van het budget voor bijstandsgerechtigden?

B. Wat kan een verlatende gemeente hierin betekenen?
C. Wat betekent dit voor verdere vestiging van 

zorgorganisaties?

A. Of de verschuiving van bijstandsgerechtigden naar onze gemeente een bewúste 
verschuiving is, is voor ons niet bekend. Dat onze gemeente meer bijstandsgerechtigden in 
zorginstellingen huisvest is wel een feit.
Dat dit vervolgens een extra financiële belasting op budget tot effect heeft, is echter 
onjuist. De gemeente Gulpen Wittem wordt gezien het aantal inwoners voor de 
bijstandsuitgaven gefinancierd op basis van historische uitgaven. 
De historische bekostiging betekent dat voor het budgetjaar t wordt uitgegaan van de 
bijstandsuitgaven in het jaar t -2. Dus voor 2020 wordt dan gekeken naar de 
bijstandsuitgaven van 2018.
Voor het bepalen van het budget worden de uitgaven in het jaar t-2 vastgesteld als 
percentage van de landelijke bijstandsuitgaven. Daarna wordt dit percentage weer afgezet 
tegen het macrobudget 2020 (het bedrag dat voor dat jaar landelijk beschikbaar wordt 
gesteld onder meer op basis van prognoses over de ontwikkeling van de werkloosheid en 
het bijstandsvolume).

B. Zie antwoord op vraag A.
C. Zie antwoord op vraag A.

M.v.d.K

6 9 A. Wat gebeurt er met de samenwerking WMO/jeugd en 
participatie als de klantmanagers binnen participatie 
vanuit de gemeente Maastricht in nieuwe 
overkoepelende teams worden ingedeeld?

B. Hoe wordt de samenwerking met de G-Wse teams 
WMO/jeugd en de, vanuit Maastricht voor G-W 
werkende klantmanagers gegarandeerd?

C. Wat betekent deze ontwikkeling voor de kosten van de 
klantmanagers voor G-W?

A. Op dit moment werken we al nauw samen met de participatieconsulenten van Sociale 
Zaken Maastricht-Heuvelland. Met de nieuwe werkwijze van Sociale Zaken Maastricht 
Heuvelland wordt de samenwerking verder versterkt en op integrale wijze uitvoering 
gegeven aan de Participatiewet. Voor Gulpen-Wittem hebben we vaste 
participatieconsulenten en verandert er in die zin helemaal niets.

B. Zie antwoord op vorige vraag. 
C. Er zijn geen extra kosten

M.v.d.K

Pro

Blz 10
3 10 Ontwikkelingen bungalow park Euverem: Zijn deze 

opbrengsten niet ook al meegenomen in verhoging 
toeristenbelasting?

Nee, dit is een losstaande ontwikkeling. G.H.

Blz 11
div. 11 Investeringsplannen zijn geactualiseerd, diverse 

verschuivingen van 2020 naar 2021. Hoe resulteert dit in 
een positief effect op jaarschijf 2021?

Op het moment dat een investering in 2020 gerealiseerd wordt, worden de kapitaallasten 
(afschrijving en rente) voor het eerst in volgende jaar (2021) opgenomen. Indien er 
verschuivingen in investeringen plaatsvinden, verschuift dan ook de directe exploitatielast. 
Globaal betekent dit voor 300Kvoor 2020, 280K voor 2021, 60K voor 2022 en 40K voor 2023.

J.L.

Blz 12
2 12 Aantal kredieten GRP 2018 -2020 zijn vervallen.

Graag toelichting hierop. Welke kredieten en waarom zijn 
deze vervallen.                                                                                                                                           

Tekst op blz. 12 is wellicht onduidelijk; 
-het betreft 4 onderdelen van in totaal € 16.000 (blz. 155 en 156) ; deze kunnen vervallen op 
basis van nieuwe doorrekeningen. 
- Verder de bijdrage aan de RWZI Wijlre ad. € 500.000 op blz. 157  welke vervalt; dit vnl. 
vanwege het feit dat de RWZI in Simpelveld de eerstkomende 10 jaar blijft staan.

J.L.

n.v.t. 13 De solvabiliteit daalt naar 14%. De schuldquota stijgt naar 
124%.
Het weerstandsvermogen gaat naar 1,85.
Hoe is het op basis van deze kengetallen gesteld met de 
financiele weerbaarheid van de gemeente.

De financiële weerbaarheid is nog steeds (ruim) voldoende.
Met name het weerstandsvermogen, met een cijfer van 1,85, is ruim voldoende. Indien de ratio 
tussen 1,5 en 2 ligt, is deze ruim voldoende. Boven de 2 is deze zelfs uitstekend.

G.H. 
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CDA

n.v.t. 14 Algemeen
Advies griffier Begroting 2020 
 Wij nemen het advies van de griffier aan en over. 

Gaarne duidelijkheid over de door de griffier genoemde 
punten.

Zie RIB U.19.02386 G.H.

n.v.t. 15 De volgende verplichte onderdelen ontbreken in het 
boekwerk:

A. Opbouw / samenstelling Algemene Uitkering 2020-
2023

B. Genomen besluiten 2019 met meerjarig effect: 
C. Zijn de meerjarige effecten van de 

Bestuursrapportage wél of niet meegenomen in 
voorliggende begroting? Zo ja, dan ofwel alhier 
graag specificatie, ófwel bij Bestuursrapportage 
inzicht bieden in structurele posten.

D. Zijn de meerjarige effecten van het OOT 
meegenomen in de exploitatie van de jaarlagen 
2020-2023 en de in stand en verloop reserves (en 
voorzieningen) van voorliggende begroting?
Op pagina 147 (baten en lasten per taakveld) valt 
immers te lezen dat wijzingen t/m 8e 
begrotingswijziging zijn verwerkt. 
Bestuursrapportage is immers 10e wijziging.

E. Algemene uitkering en stelpost loon-
/prijscompensatie:
Is in de bepaling van de inkomsten uit Algemene 
Uitkering in voorliggende Begroting reeds rekening 
gehouden met effecten Septembercirculaire? Zo 
nee, waarom niet? Of is in dit geval – net als bij 
Bestuursrapportage – naast Zero Based 
Budgetting óók “cherry picking” toegepast?

F. Is de begroting – en dus ook de Algemene 
Uitkering - opgesteld tegen constante of lopende 
prijzen? Wat is de omvang van de stelpost loon- en 
prijscompensatie? Of is deze wél reeds verminderd 
zónder de lasten van het OOT mee te nemen?

G. Is bij de bepaling van de Algemene Uitkering 
rekening gehouden met de uitname uit het 
gemeentefonds in verband met “overvragen” BTW-
compensatiefonds (negatieve correctie).

H. Het CDA ziet derhalve graag – minimaal - een 
addendum bij de vast te stellen Begroting 2020 
met:
Een overzicht van de geraamde stortingen en 
onttrekkingen – per jaar laag – van de 
respectievelijke reserves en voorzieningen;

I. Doorvertaling van meerjarig effect van OOT en 
Bestuursrapportage 2019 in de begrotingssaldi, 
weerstandsvermogen, en reserve- en 
voorzieningen

J. Het CDA wijst er vanuit financieel-technisch 
oogpunt op dat de Raad én de provinciaal 
toezichthouder een rad voor ogen krijgen gedraaid 
indien Bestuursrapportage, Septembercirculaire én 
OOT niet in Begroting 2020 en meerjarige saldi 
verwerkt zijn. Gaarne reactie. 

A. De gemeenteraad is en wordt middels diverse raadsinformatiebrieven geïnformeerd over 
de ontwikkeling en verloop van het gemeentefonds.

B. Álle, voor zover bekend, autonome ontwikkelingen met een structureel karakter zijn 
meegenomen in de voorliggende begroting 2020.

C. In de begroting zijn alle wijzigingen t/m de 8e begrotingswijziging meegenomen. De 
concept begroting is door het college op 24 september jl. vastgesteld. Uit respect voor het 
besluitvormingsproces van uw raad wordt in de concept begroting niet geanticipeerd op 
besluiten die uw raad nog dient te nemen, zoals in geval van het OOT. Bij de 
eerstvolgende begrotingswijziging worden deze besluiten technisch verwerkt. 

D. Nee. Onze planning & control cyclus is, net als bij alle andere gemeenten op grond van de 
richtlijnen van onze toezichthouder, zo ingericht dat in de begroting uitgegaan wordt van de 
cijfers t/m de meicirculaire. Wel zult u, net zoals andere jaren, tijdig voor de 
begrotingsvergadering een Raadsinformatiebrief ontvangen over de effecten van de 
Septembercirculaire op de saldi van de begroting, welke feitelijk bij de eerstvolgende 
begrotingswijziging technisch worden verwerkt.

E. Lopende prijzen. De begroting is opgebouwd middels de ZBB methode.
F. Bij de bepaling van het gemeentefonds is géén correctie meer gemaakt voor de uitname 

van het BCF.
G. In de begroting 2020, onderdeel 2.4 en 2.5 is een verloop van de reserves en 

voorzieningen opgenomen.
H. Wij verwijzen u graag naar de separaat toegezonden raadsinformatiebrief, inzake het OOT 

i.r.t. de begroting 2020 van 24 september jl. (U.19.02151).
I. Wij delen uw stellingname niet omdat het vigerende praktijk is binnen de P&C cyclus om 

de effecten van de Septembercirculaire en besluitvorming door uw raad respecterende, de 
effecten van het OOT technisch te verwerken bij de eerstvolgende begrotingswijziging. 
Overigens bent u over de effecten van het OOT, voor zover van toepassing, reeds 
geïnformeerd bij het raadvoorstel en de raadsinformatiebrief van 24 september jl. 
(U.19.02151)

J. Wij verwijzen u graag naar de voorliggende reacties en de RIB U.19.02386. 
Daarnaast wordt in het kader van de uitvoering van de motie “Opzet Planning en Control-
cyclus en financiële stukken (begroting algemeen)”, via workshops waarin alle fracties 
vertegenwoordigd zijn, de P&C cyclus geoptimaliseerd.

G.H.
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Blz 7 

0 16 Verbouwing Raadszaal: Is dit bedrag functioneel verwerkt?
Bedrag kan (deels) geactiveerd worden

In de begroting 2020 is een incidentele uitgave begroot ter hoogte van € 150.000 voor 
herinrichting van de raadszaal.  Het college loopt niet vooruit op een nog door de stuurgroep te 
geven opdracht, en respecteert daarmee de uit de raad samengestelde stuurgroep.

N.R.

Blz 8 
6 17 Extra ondersteuning kernoverleggen: In de 

Bestuursrapportage
valt het budget zelfsturing ad € 80.000,- 
(incidenteel/structureel ???) vrij;
→ hoe verhoudt dat zich tot deze (extra?) vraag?

De extra ondersteuning voor kernoverleggen staat los van het budget voor zelfsturing.
Vanuit de ZBB gedachte is ook gekeken naar het budget voor zelfsturing. Vooralsnog is hier 
bruto 80.000 euro vrijgevallen. Netto is dit een stuk minder, aangezien er vanuit de diverse 
kernoverleggen inbreng is geweest bij de diverse investeringsvraagstukken. Hierdoor zijn een 
aantal investeringen hoger dan oorspronkelijk voorzien. De daaraan gerelateerde 
kapitaallasten zijn wél gewoon meegenomen in de begroting 2020.
Jaarlijks zal bekeken worden, hoe hoog het budget voor zelfsturing moet zijn waarbij de 
Regiegroep onlangs aangegeven heeft meer prioriteit te willen geven aan sociale projecten.

allen

Financieel
2 18 Activeren rehabilitatie:

Na hoeveel jaar wordt omslagpunt bereikt, waarbij voordeel 
wegvalt tegen opeenstapeling kapitaallasten?

Per jaar zullen wij beoordelen welk bedrag van de 700.000 euro in aanmerking komt om te 
activeren. Het is daarom lastig te bepalen, wanneer het omslagpunt bereikt is. Indien er 
uitgegaan wordt van de huidige cijfers en rente, zal het omslagpunt tussen het 13e  en 14e jaar 
liggen. 

G.H.

div. 19 Activeren personeelskosten:
A. Na hoeveel jaar wordt omslagpunt bereikt, waarbij 

voordeel wegvalt tegen opeenstapeling kapitaallasten?
B. Ophoging van de investeringskredieten als zodanig wel 

reeds in kapitaallasten begroting 2020 structureel 
meegenomen?

C. Voor het jaar 2020 worden op pag. 12 concrete 
kredieten aangegeven waarop de uren worden 
weggezet. Impliciet wordt ervan uitgegaan dat ieder 
jaar genoeg “losse projecten” door de Raad worden 
geaccordeerd om, naast wegen en riolen, deze 
ambtelijke uren weg te kunnen activeren

A. Per jaar zullen wij beoordelen welk bedrag in aanmerking komt om te activeren. Het is 
daarom lastig te bepalen, wanneer het omslagpunt bereikt is. Indien er uitgegaan wordt 
van de huidige cijfers en rente, zal het omslagpunt voor wat betreft kosten van 
projectleiding riolering liggen tussen het 36e en 37e jaar. Voor wat betreft de kosten van 
projectleiding die afgeschreven worden in 25 jaar, ligt het omslagpunt tussen het 21e en 
22e jaar.

B. Ja, zijn verwerkt.
C. Zie antwoord bij A.

Allen

div. 20 Art 63-3 BBV zegt “… . In de vervaardigingsprijs kunnen 
voorts worden opgenomen een redelijk deel van de 
indirecte kosten …”
→ Het is dus géén verplichting, mag echter wel

Zie RIB.U.19.02386 G.H.

5 21 Andere wijze financieren NV vrijetijdscentrum:
Naar beleving van het CDA kan dit “construct” BBV-
technisch niet:
Een deelneming dient BBV technisch te worden 
gewaardeerd tegen verkrijgingsprijs. Agio (storting) maakt 
hierbij géén onderdeel uit van de oorspronkelijke 
verkrijgingsprijs.
Tevens worden – voorzover het jaarlijkse agio tóch wordt
bijgeactiveerd op de balanswaardering van de deelneming 
- op deze wijze de tekorten bij de NV on-balance 
weggepoetst i.p.v. zichtbaar en transparant via de 
exploitatierekening. I.C.:
Tekorten bij de NV komen ten laste van haar eigen 
vermogen, waarvoor de gemeente vervolgens op rekening-
basis een voorziening tegenover de deelneming komt te 
zetten. Deze mutatie / dotatie van de voorziening is bij 
opmaak begroting nog niet “voorzienbaar” en wordt
derhalve op rekening-basis in jaarrekening-saldo genomen.

Zie RIB.U.19.02386 G.H.

6 22 Stelpost jeugdzorg:
In relatie tot de eerder gemaakte opmerking en gestelde 
vraag over de Septembercirculaire valt dit als “cherry 
picking” te betitelen.
→ In het kader van structureel en reëel meerjarig 
begrotingsevenwicht leidt deze boekhoudtruc tot een 

Zie RIB.U.19.02386 M.v.d.K
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papieren werkelijkheid. Het kabinet heeft deze gelden nog 
niet beschikbaar gesteld voor de jaren 2022 en
2023, schuift dit door naar een volgend kabinet. Op deze 
wijze begroten brengt derhalve een groot risico met zich 
mee!

0 23 Overzicht baten en lasten per taakveld
Taakveld 60.080: Overige baten en lasten
=> Is abusievelijk de Algemene uitkering en de 
doeluitkeringen alhier verantwoord?

Terechte constatering. De bedragen die genoemd staan bij 60.070 en 60.080, zijn per abuis 
verwisseld. Dit heeft echter géén effect op het begrotingssaldo, aangezien het een losstaande 
tabel betreft.

G.H.

n.v.t. 24 Geprognosticeerde balans
A. Kapitaalverstrekkingen aan deelnemingen

Waar / hoe is de jaarlijkse agiostorting in de NV 
Vrijetijdscentrum verwerkt?
Zie in dit kader de eerdere opmerkingen bij 
“algemeen”

B. Voorzieningen
 Uitsplitsing voorzieningen meerjarig 

ontbreekt
C. Langlopende schulden en vaste activa

 Graag verklaring / toelichting op de 
explosieve toename van langlopende 
schulden van 28 Mln in 2019 naar 45 Mln 
in 2023. Hangt dit samen met de toename 
van de vaste activa van 43 Mln naar 58 
Mln in dezelfde periode?

D. Het CDA wijst in dit kader op de effecten van extra 
activering exploitatiekosten en het omvangrijke 
investeringsplan!

A. Zie RIB.U.19.02386
B. In de begroting 2020, onderdeel 2.4 en 2.5 is een verloop van de reserves en 

voorzieningen opgenomen.
C. Klopt.
D. De kapitaallasten van de nieuwe investeringen zijn meegenomen in de begroting 2020.

G.H.

n.v.t. 25 Stortingen en onttrekkingen aan reserves
Egalisatiereserve Sociaal Domein: neemt tussen 2020 en 
2024 af van 760.698 naar 9.158. Hoe is dit mogelijk?

Bij de programmabegroting 2019 zijn de onttrekkingen uit de reserve sociaal domein 
vastgesteld. Deze wijzigen niet in de begroting 2020.

G.H.

n.v.t. 26 Stortingen en onttrekkingen voorzieningen
A. Voorziening afvalverwijdering

Op pagina 151 wordt gesproken over een stand 
per 31-12-2020 (=1-1-2021) van -/- € 108.860 bij 
een beginstand per 01-01-2020 van € 69.077; 
Derhalve inderdaad een mutatie van € 177.937, 
zoals op pagina 73 bij lokale heffingen 
aangegeven.
De positieve stand ad € 28.905 die aldaar 
genoemd wordt is echter niet te volgen …

B. BBV-technisch gezien mag een voorziening niet 
negatief gaan, is immers ter egalisatie van lasten 
in de jaren!
Is de conclusie juist de voor 2020 voorgestelde - 
reeds stevige tariefsverhoging – niet toereikend is 
om de voorziening op peil te houden? Welke 
tariefstelling qua vast recht en ledigingstarief zou 
nodig zijn om voorziening niet negatief te laten 
gaan?
Welke tariefstelling is meerjarig gehanteerd? Gelijk 
aan tarieven 2020, of zit hier ook reeds een stijging 
in verwerkt?

C. Voorziening riolen
Wat is de oorzaak van de sterke progressief 
toenemende daling van de voorziening riolen vanaf 
jaar 2021? (zie pag. 151)

D. Welke tariefstelling is meerjarig gehanteerd? Gelijk 
aan tarieven 2020, of zit hier ook reeds een stijging 

A. De bedragen zoals genoemd op blz 151 zijn de correcte bedragen.
B. Het BBV schrijft voor dat een voorziening niet negatief mag zijn, mits er gedegen plan ten 

grondslag ligt, om de negatieve stand op te lossen. Vanuit dit standpunt is in de paragraaf 
lokale heffingen dan ook geschreven om in 2020 de kostendekkendheid van de tarieven te 
evalueren.
Zoals bij het vaststellen van de nota lokale heffingen door de raad is vastgesteld, is 
vooralsnog bij de tarieven rekening gehouden met een kostenstijging van 3% 
kostenstijging per jaar.

C. De komende jaren wordt er fors geïnvesteerd in riolering. De daaraan gerelateerde 
kapitaallasten veroorzaken de hogere kosten in het compartiment riolering.

D. Zoals bij het vaststellen van de nota lokale heffingen door de raad is vastgesteld, is 
vooralsnog bij de tarieven rekening gehouden met een kostenstijging van 3% 
kostenstijging per jaar.

G.H.
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in verwerkt?

n.v.t. 27 Investeringsplanning
Cijfers van 2018 en 2019 zijn niet meegenomen. Gaarne 
ontvangen wij ook een overzicht van de cijfers van 2018 en 
2019

De investeringen m.b.t. 2018 vindt u terug in de jaarstukken 2018. V.w.b. 2019 is er een 
toezegging gedaan in de auditcommissie van de bestuursrapportage om deze separaat toe te 
zenden. Deze zullen voor aanvang van de raadsvergadering van 7 november ter beschikking 
gesteld worden.

G.H.

Blz 11
0 28 Wat is het budget 2019 van representatie B&W? Welk 

bedrag verhogen in 2020?
Punt 11 is in zijn geheel vaag: ‘positief als negatief effect 
hebben’. Gaarne nadere specificatie van de opgenomen 
posten.

Het budget representatie B&W is al jaren te laag geraamd. In het kader van ZBB willen wij 
reëel ramen, vandaar dat dit budget structureel wordt verhoogd naar de situatie zoals deze 
zich feitelijk jaarlijks voordoet. Daarnaast vindt er voor 2020 een incidentele verhoging (ad. € 
20.000) plaats voor de vervanging van de ambtsketen.

N.R.

3 Toeristenbelasting
29  Waar is de berekening van de toeristenbelasting op 

gebaseerd?
 Graag een schriftelijke bevestiging dat zowel Vaals als 

Eijsden-Margraten een gelijktrekking ondersteund.

 Bij de berekening is uitgegaan van 733.000 overnachtingen per jaar, en het verlaten van 
het leeftijdscriterium. Ook voor Vaals en Eijsden-Margraten staat voor 2021 1,70 in de 
concept-meerjarenbegroting 2020-2023.

G.H.

Blz 65
7 30 Hoog bedrag algemene kosten: papier. Hoe verhoudt zich 

dit tot digitalisering?
Deze post is omvangrijker dan alleen papier. De benaming van deze post dekt de lading niet, 
en heeft derhalve dan ook weinig raakvlak met digitalisering. Het betreft o.a. 
kantoorbenodigdheden, papier, kantoormeubilair, etc. We zullen de benaming in onze 
begroting in de toekomst wijzigen.

N.R.

Balans

Blz 7/8 en 111
0 31 Zit het OOT nu niet in de begroting? Kunt u wel de impact 

op de begroting weergeven?
In de begroting zijn alle wijzigingen t/m de 8e begrotingswijziging meegenomen. De concept 
begroting is door het college op 24 september jl. vastgesteld. Uit respect voor het 
besluitvormingsproces van uw raad wordt in de concept begroting niet geanticipeerd op 
besluiten die uw raad nog dient te nemen, zoals in geval van het OOT. Bij de eerstvolgende 
begrotingswijziging worden deze besluiten technisch verwerkt. V.w.b. de impact voor de 
begroting 2020, verwijzen wij u graag naar de separaat toegezonden raadsinformatiebrief, 
inzake het OOT i.r.t. de begroting 2020 van 24 september jl. (U.19.02151).

N.R. 
en/of 
G.H.

Blz 9/10
div. 32 Heroverweging

A. Binnen het onderhoudsplan werd jaarlijks € 
700.000,- begroot voor wegonderhoud. Het college 
gaat de financiën nu anders begroten. Waarom 
neemt het college deze beslissing. 

B. Het college kiest ervoor personeelskosten tot een 
bedrag van € 119.000,- structureel te gaan 
activeren. Volgens u wordt dit binnen het BBV 
voorgeschreven. Kunt u dit nader verklaren?

C. NV VTC Waarom kiest u voor een agio en welke 
gevolgen heeft dit voor de toekomst?

D. De gemeente ontvangt over het jaar 2019 tot en 
met 2021 een extra bedrag van € 174.000,- voor 
jeugdzorg. Wij zien dat u deze stelpost ook in 2022 
en 2023 meeneemt. Dat ligt toch niet in de lijn van 
zerobased begroten?

E. Waarom verhoogd het college in 2020 niet al of 
voor maar een deel?

F. 9. Wordt de afvalstoffen heffing niet ook 
veroorzaakt door de hoge kosten vanuit RD4?

A. Bij beoordeling van dit budget, en kijkende naar historische gegevens, bleek dat er  
ongeveer € 240.000 vanuit de exploitatie ingezet wordt  voor rehabilitatiewerkzaamheden. 
Deze werkzaamheden hebben een levensduur verlengende werking, waardoor deze 
kosten geactiveerd mogen worden.

B. Zie RIB U.19.02386
C. Zie RIB U.19.02386  
D. Zie RIB U.19.02386
E. Waar heeft deze vraag betrekking op?
F. De afvalstoffenheffing wordt als dekking gebruikt voor de kosten welke de GR RD4 in 

rekening brengt. De kosten van de GR RD4 bestaan enerzijds uit apparaatskosten en 
anderzijds uit de externe tarieven voor afvalverwerking. De RD4 heeft een 
organisatorische taakstelling van 3 ton uitgevoerd waardoor de apparaatskosten zijn 
afgenomen. Met name de externe verwerkingskosten zijn explosief gestegen. Het college 
wil daarom in 2020, zoals ook beschreven in de paragraaf lokale heffingen, met de raad in 
gesprek om de kostendekkendheid en het toekomstig verloop van de voorziening 
afvalverwijdering te evalueren.

J.L.

G.H.
G.H.
M.v.d.K.
-
J.L.

Blz 11 
33 Er zijn diverse autonome posten. Die kunnen zowel een 

positieve als een negatieve effect hebben. In de 
opsomming zien wij alleen maar verhogende effecten. O.a.  
de ICT kosten. Dit is een blijvend verhaal binnen Gulpen-
Wittem. Waardoor verhogen deze nu weer?

-Zie ook de beantwoording bij vraag 42 N.R.
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Mogen wij aannemen dat u alleen de investeringskredieten 
over 2020 vraagt aan de raad?

-O.b.v. de investeringsplanning 2020-2023 vragen wij de raad om diverse kredieten 
beschikbaar te stellen. Dit raakt meerdere jaarschijven. 

Blz 17 
0 34 Wij hebben kunnen lezen dat Meerssen zicht op Maastricht 

gaat richten. Welke gevolgen heeft dit voor het 
middengebied. U vraagt een fors bedrag voor de 
samenwerking middengebied. Wordt dit door alle partners 
op dezelfde wijze opgepakt?

Kortheidshalve wordt verwezen naar de raadsinformatiebrief van 10 september 2019, kenmerk 
U.19.01980. In de bijlage behorend tot deze raadsinformatiebrief is een overzicht opgenomen 
van de besluitvormingen op collegeniveau. Naar wij hebben vernomen zijn de 
samenwerkingskosten bij alle gemeenten in de begrotingen verwerkt. Naar het zich nu laat 
aanzien moet er rekening mee worden gehouden dat de gemeente Meerssen geen financiële 
bijdrage zal leveren. Nog voor de begrotingsvergadering van 7 november, zal de raad een RIB 
ontvangen met het uitvoeringsprogramma.

N.R.

Blz 23
1 35 Hoe zit het eigenlijk met boetes die door de BOA’s geïnd 

worden. Waar gaan deze gelden naar toe?
Procesverbalen voor de zogenaamde “wet Mulder feiten” gaan naar het Centraal Justitieel 
incassobureau.

N.R.

Blz 25 
1 36 Diensten = inzet verkeersregelaars bij evenementen . Aan 

welke evenementen moeten wij denken?
Inzet van verkeersregelaars is een eis die we als vergunningverlener opleggen (advies politie) 
aan de organisator van een evenementen. Denk hierbij aan evenementen zoals de 
Hubertusmarkt, Amstelgold, maar ook de div. Lempkes-optochten en de toertochten zoals 
Limburgs Mooiste. Kosten voor het inhuren van deze verkeersregelaars zijn voor rekening van 
de organisator. Inzake de Hubertusmarkt dienen wij als gemeente deze kosten te betalen, 
aangezien we dit evenement als gemeente zelf organiseren.

G.H.

Blz 30 
2 37 Welk bedrag zijn wij jaarlijks aan onkruidbestrijding kwijt? 

Welke methode gebruiken wij hiervoor? Doen wij dat zelf of 
besteden wij dat wij? Doen wij dat in Lijn-50 verband?

De onkruidbestrijding op verhardingen is dit jaar opnieuw in Lijn-50 verband aanbesteed. Het 
staat de aannemer vrij om zelf een methode kiezen, om zodoende het beste resultaat met de 
meest efficiënte toepassing te krijgen. De jaarlijkse kosten bedragen € 80.000 exclusief BTW, 
uitgaande van gemiddeld 5 beurten per jaar.

J.L.

Blz 42 
5 38 Wij hebben medewerkers van de WOZL die wij op 

detachering inzetten bij het groenbedrijf. Wij hebben eigen 
medewerkers binnen het groenbedrijf en er worden 
aannemers voor het onderhoud van het groen ingezet. 
Door de bomen kunnen we het bos niet meer zien. Kunt u 
aangeven wie nu wel groen onderhoud?

De werkzaamheden zijn op dit moment als volgt verdeeld:
A: Het Groenbedrijf voert het reguliere, arbeidsintensieve groenonderhoud uit zoals het maaien 
van gazons, onkruid schoffelen, het snoeien van heesters en hagen binnen de bebouwde 
kommen en het uitmaaien van de wandelpaden. Om de werkpiek in het zomerhalfjaar op te 
vangen wordt het Groenbedrijf dan versterkt door mensen met een SW-indicatie van Monsdal 
in te huren of uitzendkrachten in te zetten.
B: Onze medewerkers in vaste dienst  voeren de volgende taken uit: het klepelen van 
wegbermen die ecologisch weinig meerwaarde hebben, het afvoeren van groenafval en het 
knotten van bomen. Ook worden bij calamiteiten zaagwerkzaamheden uitgevoerd. Incidenteel 
worden ze ingezet voor het afhandelen van klachten en meldingen.
C: Als de omvang van de opdracht te omvangrijk is of de aard van het werk te specialistisch is 
wordt het aanbesteed. Indien mogelijk lokaal en/of regionaal. Voorbeelden hiervan zijn het 
boomonderhoud en het maaien van de wegbermen met een maaizuigcombinatie.
Ter aanvulling: Momenteel loopt er een onderzoek naar de wijze waarop we in de toekomst het 
groenonderhoud efficiënt kunnen uitvoeren tegen beheersbare kosten zonder daarbij de 
sociale component uit het oog te verliezen. U zult hierover in de loop van 2020 geïnformeerd 
worden.

J.L.

Blz 43 
5 39 Hier noemt u alleen de verhuur van sportaccommodaties 

bij de baten. Maar wat is in deze de Dotatie voorziening?
Voor de afdekking van het terugbetalingsrisico van de lening aan de NV VTC, staat er een 
voorziening op onze balans. Dit risico wordt o.b.v. inschattingen elk jaar lager, waardoor dat er 
jaarlijks een deel van de voorziening kan vrijvallen. Voor 2020 gaat het om een vrijval van 
128K.

G.H.

Blz 56
8 40 Hoe moeten wij de zin lezen dat u bouwrijpe gronden wilt 

verkopen?
In de uitbreidingsgebieden zoals Partij-Oost, Wahlwiller etc. hebben wij als gemeente gronden 
die een woonbestemming hebben die wij ook graag voor deze doeleinden willen verkopen. 
Een aantal van deze percelen staat via een lokaal makelaarskantoor in de verkoop.

J.L.

Blz 64 
8 41 Waarom wordt de OZB in 2020 lager begroot, terwijl de 

waarde voor de OZB van woningen stijgt? Volgens BSFW 
geschat op 9%.  Maar als wij het verhaal op pagina 70 
lezen, zijn wij de draad helemaal kwijt, omdat hier weer van 
een verlaging sprake is. Duidelijkheid aub?

Door een lastenverhoging voor onze burger te voorkomen, verlagen wij de OZB tarieven, bij 
een stijging van de WOZ waarde, waardoor het begrote bedrag nagenoeg gelijk blijft.

G.H.
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Blz 65

8 42 Verklaar de enorme verhoging van het begroot bedrag voor 
Software.

Vanaf 1-1-2021 wordt de Omgevingswet van kracht. Als gevolg van de invoering hiervan 
moeten diverse nieuwe softwarepakketten worden aangeschaft, waarvan de 
onderhoudskosten t.l.v. de budgetten ICT worden gebracht. In dit kader vindt in 2020 ook 
deelname aan de provinciale aanbesteding Vergunningverlening plaats, waarin de overgang 
van Key2vergunningen naar Squit20/20 geregeld wordt. Over dit laatste onderdeel heeft 
eerder besluitvorming door uw raad plaats gevonden (raadsbesluit G.19.00531, d.d. 18-04-
2019).
Verder wordt een kwaliteitsslag beoogd van enkele interne processen, met name gericht op de 
doorontwikkeling van de werkvelden DIV en Financiën. Hiertoe wordt extra software 
aangeschaft en dienstverlening in de vorm van consultancy ingehuurd.

N.R.

Blz 78
0 43 Vaststelling WOZ definitief gebeurd met de actuele cijfers 

in december? Welke ervaring heeft de gemeente als wij 
naar het verleden kijken?

WOZ waarde ontwikkeling voor de gemeente Gulpen-Wittem o.b.v verleden:
2015 t.o.v. 2014  -3 % 
2016 t.o.v. 2015  2 % 
2017 t.o.v. 2016  2,3 % 
2018 t.o.v. 2017  4,9 % 
2019 t.o.v. 2018  4,1 %

G.H.

Blz 85
n.v.t. 44 Bij de risico’s neemt u een hoog bedrag op voor de 

omgevingswet. Waarom? 
En u voert twee bedragen op. 1 op pagina 85 en een op 
pagina 87. Graag uitleg.

Het bedrag dat nu in de begroting is opgenomen (€443.000) betreft het bedrag dat in 2020 
nodig is voor de implementatie Omgevingswet en is gebaseerd op specifieke opdrachten die in 
2020 worden uitgezet (o.a. opstellen omgevingsvisie, pilots Omgevingswet, aanschaf VTH-
applicatie, aanschaf RO-software etc.). Daarmee zijn we er echter nog niet omdat de 
implementatie van de Omgevingswet feitelijk doorloopt tot 2029. In de risicotabel is daarom 
een doorkijk gegeven naar kosten die ook na 2020 nog op ons af gaan komen (o.a. voor 
omgevingsplan, verbeteren dienstverlening, opleidingen/cursussen etc). In de begroting van 
2019 hadden we 1,2 miljoen voor de Omgevingswet in de risicoparagraaf opgenomen. Het 
bedrag dat nu nog resteert in de risicoparagraaf betreft dit bedrag minus het opgenomen 
bedrag in de jaarschijf 2020.  

Deze zijn te spitsen in een incidenteel en structureel risico.
Bij het opmaken van de begroting 2019 is er 1,2 miljoen opgenomen als incidenteel risico. Bij 
de begroting 2020 is er van deze 1,2 miljoen, € 443.000 in de begroting opgenomen als 
incidenteel budget. Hierdoor resteert nog een incidenteel risico van € 757.000.
Daarnaast is er m.b.t. de omgevingswet nog een structureel risico t.h.v. € 250.000.

J.L.

Blz 86
n.v.t. 45 Over welke norm hebben wij het bij de Wet Hof? 

Aan welke sancties moeten wij denken bij de Wet Hof?
De Wet Hof vertaalt de scherpe Europese afspraken van het Stabiliteits- en Groeipact in 
nationale wetgeving. Volgens die afspraken dient Nederland het financieringstekort te 
beperken tot 3 procent van het bruto binnenlands product. De beperking geldt reeds vanaf 
2013. Dit kan verstrekkende gevolgen voor de medeoverheden hebben, want de beheersing 
van het EMU-saldo geldt als een gezamenlijke verantwoordelijkheid. Het betekent een 
beperking van de begrotingsvrijheid van decentrale overheden. Zoals aangegeven, kan het 
Rijk besluiten om (een gedeelte van) een eventuele boete die door “Brussel” opgelegd wordt, 
door te belasten aan gemeenten.

G.H.

Blz 94
n.v.t. 46 Structureel zouden wij € 300.00,- nodig moeten hebben, 

maar wij hebben maar € 14.000,-.En omdat wij incidenteel 
meer dan voldoende hebben klopt de ratio. Klopt dat?

Deels correct. De 14K die structureel beschikbaar is, wordt voornamelijk beïnvloed door het 
begrotingssaldo. Aangezien het begrotingssaldo in 2020 negatief is, is deze eenmalig lager. 
Vanaf 2021 is er een positief saldo, waardoor het weerstandsvermogen structureel gewoon 
goed is.

G.H.

Blz 95 
n.v.t. 47 Wij zien een afname van de Solvabiliteit. Waardoor wordt 

deze naar de toekomst toe beïnvloed?  
Door de noodzakelijk geachte investeringen in de toekomst, zullen wij ook langdurige leningen 
af moeten sluiten om deze investeringen te kunnen betalen. Dit heeft een direct effect op de 
solvabiliteit.

G.H.

Blz 96
n.v.t. 48 Wij zien de schuldquote oplopen naar bijna het door de 

VNG geadviseerde maximale norm. Waardoor loopt deze 
naar de toekomst toe op?

Zie antwoord bij vraag 47. Dit heeft ook direct effect op de schuldquote. G.H.

Blz 108
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n.v.t. 49 Waarom gaat de verandering van de rechtspositie veel 

administratieve aanpassingen vergen? En zijn de daarmee 
verbonden werkzaamheden van tijdelijke aard.

Vanaf 1 januari is niet langer het bestuurs- en burgerlijk procesrecht van toepassing op de 
ambtenaar maar het Burgerlijk wetboek. Dit heeft gevolgen voor de aanstelling die zal worden 
omgezet in een arbeidsovereenkomst, voor de lokale regelingen die aangepast zullen moeten 
worden aan het Burgerlijk Wetboek en voor mandaatbesluiten die moeten worden 
omgeschreven naar volmachten. In verband hiermee zullen alle brieven en modellen èn 
personeelsregelingen die er op dit moment zijn moeten worden doorgelopen en aangepast. 
Deze werkzaamheden zijn van tijdelijke aard.

N.R.

Blz 117
6 50 Omnibuzz. Is er al iets bekend over de nieuwe 

aanbesteding vervoer voor 2020?
Ja, de opdracht is in alle percelen definitief gegund. In het Heuvelland zal Taxi Van Loo het 
Omnibuzz vervoer vanaf 1 januari 2020 gaan uitvoeren.

M.v.d.K.

Blz 121
1 51 Wij weten dat de Veiligheidsregio Zuid-Limburg met een 

nieuwe verdeelsleutel gaat werken. Maar daar bovenop 
krijgen wij ook al de eerste begrotingswijziging 2020 voor 
de kiezen. Waardoor wordt deze veroorzaakt?

In 2019 is er een nieuwe verdeelsleutel vastgesteld m.b.t. kosten brandweer binnen de VRZL. 
Dit betekent voor Gulpen-Wittem een verhoging van de bijdrage, ingaande 2020. 
De nieuwe verdeelsleutel wordt ingevoerd met een ingroeimodel van 4 jaar, dit betekent voor 
2020 een wijziging van de kosten ten opzichte van 2019.
Bij behandeling van de gemeenschappelijke regelingen op  23 mei 2019 is tevens de 1e 
wijziging op de begroting Brandweer / VRZL ingebracht. Het betrof een 1e begrotingswijziging 
naar aanleiding van tekorten die ontstonden door een terugval in eigen inkomsten 
veiligheidsregio. In de begroting 2019 is dit afgedekt uit de reservepositie, in 2020 kon dit niet 
meer. In 2020 loopt het tekort op i.v.m. het meldkamerdossier. Ten gevolge van het overgaan 
van de meldkamer naar de politie. De veiligheidsregio’s worden hierdoor gekort op de 
rijksbijdrage!

N.R.

Blz 140
8 52 Heeft de terugkoop van het perceel Partij-Oost van Jongen 

Bouwontwikkeling gevolgen voor deze paragraaf?
Kortheidshalve wordt verwezen naar de raadsinformatiebrief van 3 oktober 2019 (U.19.02154). 
De overeenkomst met Bouwbedrijven Jongen is met wederzijdse instemming tegen finale 
kwijting beëindigd.

J.L.

Blz 143
n.v.t. 53 De verschillende kleuren grijs op pagina 143 zijn moeilijk in 

de schijf te herkennen. Wat is wat?
0 Bestuur en ondersteuning > 37%
1 Veiligheid > 1%
2 Verkeer, vervoer en waterstaat > 11%
3 Economie > 1%
4 Onderwijs > 10%
5 Sport, cultuur en recreatie > 4%
6 Sociaal domein > 3%
7 Volksgezondheid en milieu > 29%
8 Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en sted. Vernieuwing > 4%

G.H.

Blz 149
7 54 Welke combinatie functionaris wordt er in de tekst 

bedoeld?
Dit is de Sport- en Cultuurcoach van de gemeente Gulpen-Wittem. De gemeenteraad is op de 
hoogte gesteld van de Sport- en Cultuurcoach middels een raadsinformatiebrief op 27 juni 
2019 (U.19.01251).

G.H.

Fractie Franssen (aanvullende vragen)
Blz 6

n.v.t. 55 Gerefereerd wordt aan de ontwikkelingen binnen de 
verschillende gemeenschappelijke regelingen, dat deze de 
komende jaren fors op onze exploitatiebegroting drukken.

A. Hoe ver is het College (in samenwerking met 
andere gemeenten) om hier actie op te 
ondernemen?

B. Wanneer kunnen we hier een voorstel over 
verwachten?

Ter uitvoering van uw motie van 23 mei jl. “ Gemeenschappelijke Regeling” heeft 30 augustus 
jl. een eerste bijeenkomst plaatsgehad met de wethouders financiën en 
gemeentesecretarissen van de gemeenten in het Middengebied (zie ook RIB U.19.01980 en 
U.19.02050). Vanuit een gedeeld probleembesef is afgesproken om te inventariseren welke 
gemeenschappelijke regelingen het betreft, dit kan immers per regio verschillen. Daarnaast zal 
in het eerstkomend overleg de gemeente Voerendaal een door de Parkstad gemeenten 
uitgevoerd onderzoek presenteren (“Zo doen wij dat in Parkstad”). Op grond van deze input zal 
de vervolgstrategie kunnen worden bepaald. U zult te zijner tijd geïnformeerd worden over de 
voortgang.

G.H.

Blz 7/18
0 56 Er wordt budget opgenomen voor samenwerking 

middengebied.
A. wanneer kan de Raad een voorstel verwachten om 

inhoudelijk wel/niet in te stemmen met de 
samenwerking middengebied, zoals besproken bij 
de behandeling van de Kadernota?

A. Vanuit de samenwerkende gemeenten volgt er een raadsinformatiebrief naar alle 
gemeenteraden van het middengebied. Deze zal nog voor de begrotingsvergadering 
beschikbaar worden gesteld. 

B. Budget wordt gebruikt voor de communicatie onderdelen van het beleidsplan sociaal 
domein zoals dat onlangs door uw gemeenteraad is vastgesteld.

C. De Colleges van burgemeester en wethouders van de 9 gemeenten hebben hiertoe op 

N.R.
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B. Communicatie Sociaal Domein, waar wordt dit 

budget specifiek voor ingezet, mede naar 
aanleiding dat eerder afgesproken is dat 
communicatie sociaal domein opgevangen dient te 
worden binnen de reguliere budgetten?

C. Welk formeel besluit ligt ten grondslag aan het 
strategisch actieplan middengebied, het betreft hier 
beleid en daarmee dus een beleidskeuze die aan 
de Raad voorgelegd moet worden.

11 december 2018 besloten. Bij raadsinformatiebrief van 20 februari 2019 hebben wij 
de gemeenteraad hierover geïnformeerd. Kortheidshalve wordt verwezen naar 
U.19.00352. 
Het strategisch actieplan is een actieplan dat gebaseerd is op strategische visies en 
beleidskaders die door de 9 gemeenteraden zijn vastgesteld. De raad heeft de 
beleidskeuzes al gemaakt en colleges gaan over tot de uitvoering. Het middengebied 
is naar het oordeel van het College een schaal, qua omvang en de gebiedseigen 
opgaven, waarop uitvoering van de gemaakte beleidkeuzes opgepakt en gerealiseerd 
kunnen worden. De gemeenteraden zullen vanzelfsprekend betrokken blijven en 
hierover met enige regelmaat geïnformeerd worden. Op het moment dat er vanuit het 
uitvoeringsprogramma beleidskeuzes gemaakt moeten worden dan zullen wij deze 
vanzelfsprekend ook aan u voorleggen.

Blz 9
n.v.t. 57 Herinrichting raadzaal, de 150.000,- is deze gebaseerd op 

de meest sobere variant?
Zie antwoord 16 N.R.

Blz 9
n.v.t. 58 stelpost inzake uitkomst onderzoek jeugdzorg. Is deze 

boekhoudkundige truc vooraf besproken met de provinciaal 
toezichthouder?

Zie RIB U.19.02386 M.v.d.K.

Blz 11
n.v.t. 59 hogere bijdrage aan Envida, waar wordt deze voor ingezet 

en specifiek over welk bedrag hebben we het?
Het gaat hierbij niet om een hogere bijdrage aan Envida. De bijdrage is in de begroting 2019 
terecht gekomen. Dit wordt voor de meerjarenbegroting 2020 en verder gecorrigeerd.

M.v.d.K.

Blz 11
n.v.t. 60 budget representatie B&W (zie ook vragen CDA, waarop 

geen antwoord is gegeven). 
A. Met hoeveel wordt het budget jaarlijks 

overschreden? 
B. Op welke onderdelen ziet deze overschrijding?
C. Met welk bedrag wordt het structureel verhoogd, 

naast de incidentele raming van 20.000,- voor de 
ambtsketen? Waarom wordt de ambtsketen 
vernieuwd?

A. De overschrijdingen zijn heel wisselend per jaar. In het kader van ZBB willen wij reëel 
ramen, vandaar dat dit budget structureel wordt verhoogd naar de situatie zoals deze 
zich feitelijk jaarlijks voordoet. Daarnaast vindt er voor 2020 een incidentele verhoging 
(ad. € 20.000) plaats voor de vervanging van de ambtsketen.

B. De post Representatie is onderverdeeld in taken. Aan deze taken is een bepaald 
budget gekoppeld. De overschrijdingen zijn per taak niet structureel maar worden 
afwisselend om uiteenlopende redenen overschreden. Eén taak waarvan de uitgaven 
structureel bijna verdubbeld zijn is de post “ingezetenen”. Hieruit worden o.a. cadeaus 
50 jarige etc huwelijken en boeketten verjaardagen bekostigd. Verder zijn de 
overschrijdingen het gevolg van onvoorziene uitgaven zoals bijvoorbeeld officiële 
ontvangsten en deelname VNG-congressen.

C. De ambtsketen is ontworpen en gemaakt door een Gulpen-Wittemse kunstenaar. Het 
robuuste sieraad is nogal zwaar en stug en ligt daardoor minder prettig op de 
schouders. De kunstenaar heeft bij het aantreden van de vorige burgemeester al 
geweigerd de keten aan te passen omdat hij meende dat de kans vrij groot is dat de 
keten door deze telkens aan te passen voor een nieuwe burgemeester gaat leiden tot 
metaalmoeheid. Omdat het een kunstwerk  betreft, mag het niet bewerkt worden door 
een ander persoon. 

N.R.

Blz 18
0 61 gemeenschapsvoorzieningen:

A. Wanneer wordt het nader onderzoek locatiekeuze 
voor gemeenschapsvoorziening in Nijswiller 
opgeleverd?

B. Wordt er rekening gehouden met de toekomstige 
ontwikkelingen voor de kern Wahlwiller?

A. Het onderzoek is in handen van Zelfsturing Nijswiller. Indien het onderzoek is afgerond 
wordt u hierover geïnformeerd.

B. Afstemming van de ontwikkelingen in Nijswiller met die in Wahlwiller zit niet in de 
planning. Ook omdat een aantal verenigingen uit Nijswiller al hebben aangegeven dat 
samenwerking moeilijk zal zijn, omdat veel activiteiten op de eigen kern zijn gericht.

G.H.

Blz 40/41
5 62 Sportakkoord

is er rekening gehouden met structureel uitvoeringsbudget 
en zo ja welke omvang? De uitvoeringsbudgetten van het 
ministerie zijn immers maar voor 2 begrotingsjaren.

Er is geen rekening gehouden met een structureel uitvoeringsbudget. Momenteel wordt het 
lokaal sportakkoord, in samenwerking met verenigingen, opgesteld. Het is nog niet bekend wat 
in dit lokaal sportakkoord wordt opgenomen en wat dit voor financiële consequenties heeft. 
Mocht het uitvoeringsbudget van het ministerie niet voldoende zijn kan financiële dekking 
worden gevraagd aan uw gemeenteraad.

G.H.

Blz 41
5 63 evaluatie contract met Heton Er ligt een relatie met het accommodatiebeleid. Hierbij worden de gebruikers betrokken. Dus G.H.
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Worden de gebruikers (beheerders van voorzieningen) bij 
deze evaluatie betrokken?

ook mbt de aanbesteding van beheer en onderhoud van gemeentelijke gebouwen.

Blz 46
6 64 A. In hoeverre staat regionale inkoop (en controle 

daarop) in spanning met zelfstandige inrichting van 
de toegang en het deels zelf uitvoeren van 
maatregelen? 

B. Is het niet logischer om ook de inkoop lokaal vorm 
te geven om kosten te besparen en inhoudelijk 
door te ontwikkelen met een beperkt aantal 
aanbieders Bijv. Coöperatie model)

C. Welk bedrag is exact beschikbaar voor de 
doorontwikkeling van algemene voorzieningen in 
2020 en welk bedrag structureel? Hoeveel % is dit 
van het totale budget Wmo?

D. Wordt bij het beleidsplan armoede rekening 
gehouden met aanpassingen in de wet 
schuldhulpverlening? 

E. In welk kwartaal kunnen wij het beleidsplan 
armoede verwachten?

F. De Regiovisie geweld Hoort Nergens thuis, 
wanneer wordt deze ter besluitvorming aan de 
Raad voorgelegd?

G. Is er voldoende uitvoeringsbudget voor de 
regionale nota Geweld Hoort Nergens Thuis. Dit 
mede in relatie tot de eerdere brief die aan de 
Minister is gestuurd over Veilig Thuis? 

H. Wat is de stand van zaken van deze lobby en de 
aangenomen VNG-motie?

I. Welk bedrag voor de uitvoering van de regionale 
nota hebben wij beschikbaar?

A. De zelfstandige inrichting van de toegang en het bieden van eigen hulpverlening door 
de lokale toegang is niet van invloed op de regionale inkoop. 
De eigen hulpverlening door de toegang is voorliggend op de hulpverlening waar de 
regionale inkoop van toepassing is.

B. Naar onze mening is de huidige inkoop passend. De gemeente Gulpen-Wittem is als 
individuele gemeente te klein om de verwerving voor Wmo en Jeugd 
maatwerkvoorzieningen te verzorgen. Zodoende is e.e.a. voor Jeugd als 
geformaliseerd binnen de centrumregeling Jeugd. Voor Wmo is het college 
voornemens om een centrumregeling aan te gaan met de gemeente Maastricht. 
Binnen de CR Wmo zal de inkoop de komende jaren verder worden doorontwikkeld.

C. De doorontwikkeling van voorliggende voorzieningen vindt plaats onder de noemer 
“Samen Doen”. Hiervoor is structureel een bedrag van € 170.000 begroot. 
Het totale budget WMO bedraagt afgerond 3,5 miljoen.

D. Ja.

E. 1e helft 2020
F. De Regiovisie geweld Hoort Nergens thuis wordt samen met het regionaal, sub-

regionaal en lokaal uitvoeringsprogramma in februari 2020 ter besluitvorming aan de 
gemeenteraad voorgelegd. 

G. Aangezien de diverse uitvoeringsprogramma’s nog niet bekend zijn, is nog 
onvoldoende duidelijk hoeveel uitvoeringsbudget er nodig is. 

H. Er heeft overleg plaatsgevonden op het Ministerie van VWS. In dit overleg is de 
situatie van Zuid Limburg toegelicht. Er is aangegeven dat voor Zuid-Limburg geldt dat 
er zonder extra middelen geen extra taken meer uitgevoerd kunnen worden. VWS 
heeft aangegeven open te staan voor input vanuit de regio’s maar anderzijds hebben 
ze ook aangegeven dat zij geen extra financiële bijdrage kunnen leveren. Ondanks dat 
er geen financiële vergoeding volgt uit de acties die zijn genomen, zijn er nu korte 
lijntjes met het ministerie waardoor het makkelijker is om contact met elkaar te leggen.
De officiële antwoordbrief op de regionale noodklok-brief volgt binnenkort. Op de VNG-
ledenvergadering in november a.s. zijn alle moties geagendeerd.

I. In de begroting is nog geen uitvoeringsbudget opgenomen voor de uitvoering van de 
regiovisie. 

M.v.d.K.

Blz 50
7 65 Zijn in deze gemeentebegroting financiële middelen 

opgenomen voor het regionaal gezondheidsbeleid 
(Trendbreuk)?

Nee. In de gemeentebegroting zijn geen financiële middelen voor Trendbreuk opgenomen. Er 
komt een apart raadsvoorstel.

G.H.

Algemeen
n.v.t. 66 A. Budgetten voor de kernoverleggen en met name 

uitvoeringsbudgetten. Wat is de voorlopige 
realisatie over 2019 in relatie tot de begrote 
bedragen?

B. Er zitten een aantal taalfouten en vormfouten in de 
begroting 2020, worden deze nog aangepast? Bijv. 
Meermaals wordt gesproken over de 18 Zuid-
Limburgse gemeenten, dit zijn er 16. “ lolkaal”  
i.p.v. lokaal (pagina 41)

C. Recent bleek opnieuw dat de gemeente Maastricht 
geen grip heeft op de financien in het sociaal 
domein en specifiek de facturatie van 
zorgaanbieders.

D. Welk financieel aandeel hebben wij hierin en om 
hoeveel voor Gulpen-Wittem actieve aanbieders 

A. In totaal is momenteel van het uitvoeringsbudget van kernenbeleid € 85.000,-- 
uitgegeven.

B. Terechte opmerking. Taal- en vormfoutjes komen helaas wel eens voor.
C. Dit is een aanname
D. Is onderwerp van onderzoek.
E. Zie D.
F. Zie D.
G. Voor de Wvggz is vanaf 2020 een structureel budget begroot van € 20.000,--.
H. Coördinatie mensenhandel gaat in 2020 via het Veiligheidshuis.
I. Er is geen verzoek van het internationaal wielerevenement Hammer Series ontvangen.
J. Er zijn in de concept-begroting geen specifieke gelden beschikbaar gesteld voor 

(grootschalige) evenementen. 
K. De wet inburgering treedt pas in 2021 in werking. Regionaal worden nu 

voorbereidingen getroffen

G.H.
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gaat het? 

E. Wordt verwacht dat wij hier nog financiële 
middelen kunnen terugvorderen?

F. Wat doet het college om te voorkomen dat we 
opnieuw te veel betalen aan deze zorgaanbieders?

G. Zijn er bedragen opgenomen voor de uitvoering 
van de Wet verplichte GGZ per 1 januari 2020 en 
zo ja welke omvang, zo neen waarom niet?

H. Zijn er bedragen opgenomen voor het aanpakken 
van Mensenhandel, dat een wettelijke verplichte 
taak wordt? Zo ja welke omvang, zo neen waarom 
niet?

I. Recent vernamen wij via de pers dat Gulpen-
Wittem voornemens is om in te stappen in het 
internationale wielerevenement Hammer Series. Is 
hiervoor een bedrag in deze begroting 
beschikbaar? Zo neen welk bedrag is noodzakelijk 
en wordt dit afzonderlijk aan de Raad voor gelegd?

J. Daarop aansluitend, zijn er in de 
gemeentebegroting bedragen beschikbaar voor het 
aantrekken van grootschalige evenementen?

K. Wat gaan we in 2020 voor de wet Inburgering, 
deze missen wij in de voorliggende begroting?


